
Komise sportu 1.2.2023 16:30 zasedací místnost MČ Praha 19 
 

Úvodní slovo: 

Předseda představil a přivítal všechny členy a přednesl body 
k projednání. 
 
Body k jednání: 
 
Příspěvková organizace 
-informace o založení příspěvkové organizace (Kbelská sportovní) 
Bylo přiděleno IČO, zvolen ředitel Radek Petráň a zástupce ředitele 
Tomáš Haniak. 
Pokračují jednání se Sokolem Kbely a společností Maloja ohledně 
pozemků. 
 
Dotace a granty 
-informace o dotačních titulech HMP, NSA a MČ Prahy 19  
Čeká se na zvolení Rady na hlavním městě. 
 
Sportovní hala Kbely 
Aktuální situace ve sportovní hale. 
-byly představeny nové webové stránky www.sporthalakbely.cz 
-byly prodiskutovány ceny za pronájem haly. 
-nové sportovní kroužky při škole. 
 
 
Atletické hřiště ZŠ Kbely 
-stavba atletického hřiště začne na jaře 2023. Pražská plynárenská již 
poslala připomínky, které se zapracovávají do projektu. 
 
Golf Vinoř 
-golf by měl začít fungovat od 1.4. 2023  
-navázání spolupráce se ZŠ Kbely. 
-vedou se jednání o převod pozemku, který by měl sloužit pro fotbalisty 
Spartaku Kbely. 
 
Koncepce sportu 
-proběhne revize sportovišť a popis stavu. 
 
Nástěnky u sportovní haly 
-klíče předány a vkládají se informace. 
 
- Volná diskuze 

http://www.sporthalakbely.cz/


- Závěr 18:45 hod. 
 
Předseda komise Tomáš Haniak poděkoval všem členům a pozval je na 
další komisi, která se bude konat na začátku března. 
 
Zápis provedl Tomáš Haniak a Ing. Zdeněk Potůček                                                             
 
 
 
Tomáš Haniak 
                                                                                                                                        
předseda komise sportu 
 
 
 


